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Närvarande: 
Karin Hanquist (PRO) 
Kerstin Sandelius (PRO) 
Marjo Skog (PRO) 
Eva Lindencrona (SPF) 
Lena Jonker (SPF) 
Karin Månsson (SPF) 
Ester Mogensen (SPF) 
Mats Rollbäck (SPF) 
 
Tjänstemän: 
Caroline Blomberg-Ohlström, avdelningschef äldreomsorg 
Vendela Juberg, verksamhetscontroller avdelning äldreomsorg, 
sekreterare 
Lovisa Dyall Silfverbrand, verksamhetscontroller avdelning ekonomi, lokal 
och stadsmiljö  

 
Förhinder: 
Karin Lund (SPF) 
Inger Edvardsson (PRO) 

 
Tidpunkt: 
Onsdag den 14 augusti 2024, kl. 14.30 

Plats: 
Bromma stadsdelsförvaltning, Bromma Blocks  
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Godkännande av dagordningen 
Dagordning godkänns. 
 
Genomgång av närvaro 
Närvaro gicks igenom.  
 
Justering av protokoll 
Karin Hanqvist och Ester Mogensen utses att justera protokollet. 
 
Föregående protokoll 
Föregående protokoll läggs till handlingarna. 
 
Tillgänglighetsfrågor 
Rådet lyfter att sammanställningarna av pågående samt planerade 
ärenden inom stadsmiljö/stadsplanering är bra. 
De vill dock särskilt lyfta att de vill ges möjlighet att ge synpunkter 
gällande planärenden för att lyfta ett äldreperspektiv. De lyfter även 
att de vid nämndens sammanträde önskat att ärendena som regel 
omfattar en äldrekonsekvensanalys och att man uppfattat att rådet 
fått gehör för den önskan. Förvaltningen beskriver den befintliga 
processen för planärenden. Förvaltningen tar även med rådets 
synpunkter gällande äldrekonsekvensanalys.  
 
Information: tertialrapport 2 
Rådet ges möjlighet att ställa frågor samt ge synpunkter till 
förvaltningen avseende tertialrapport 2.  
 
Rådet finner det positivt att förvaltningen anställer ferieungdomar 
under sommarperioden, inte enbart för att ge dessa möjlighet till 
sysselsättning utan även för att få deras synpunkter och inspel i 
verksamheterna.  
 
Rådet vill även lyfta arbetet med hälsosamtal. De kan konstatera att 
ett sådant arbete kräver resurser och lyfter möjligheten till ett 
samarbete mellan pensionärsorganisationerna och förvaltningen.  
 
Rådet ställer sig positivt till att fixartjänst för äldre är 
välfungerande.  
 
Rådet ställer frågan om det finns ett slutdatum för arbetet med 
ramtid. Förvaltningen beskriver att arbetet med ramtid är ett 
kontinuerligt arbete och att det inte är möjligt att sätta ett start- eller 
slutdatum.  
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Rådet lyfter samarbetet med vårdcentralerna och kan konstatera att 
det vid en vårdcentral inte hade funnits någon information att tillgå 
gällande äldreomsorgen. Förvaltningen tar med sig frågan.  
Rådet vill även lyfta det informationsutskick som förvaltningen 
sänder hem till invånare över 75 år. De önskar information om 
varför förvaltningen valt 75 år som ålder. Förvaltningen besvarar 
frågan.  
 
Stadsdelsnämndens sammanträde 26 september 2024 
Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och lämnar 
synpunkter kring följande: 
  
Ärende 3: Nytt medborgarförslag – Upprustning av Äppelviken  
BRO 2024/445 
Rådet tillstyrker förslaget.  
 
Ärende 4: Nytt medborgarförslag – övergångsställe korsningen 
Blackebergsvägen, mot Blackebergsbacken  
BRO 2024/472 
Rådet tillstyrker förslaget  
 
Ärende 5: Nytt medborgarförslag röjning vid parkväg- 
Gustavslundsvägen  
BRO 2024/475 
Rådet tillstyrker förslaget 
 
Ärende 6: Tertialrapport 2 2024 för Bromma stadsdelsnämnd 
BRO 2024/442 
Hänvisning till tidigare diskussion.  
 
Ärende 14: Svar på remiss om ny policy för mikromobilsfordon 
BRO 2024/379 
Rådet ställer sig bakom förvaltningen svar. De lyfter särskilt att det 
är av vikt att betona framkomligheten för alla trafikantgrupper.  
 
Ärende 15: Svar på remiss – Motion om hemtjänst utan onödig 
byråkrati, KS 2024/487 
BRO 2024/387 
Rådet ställer sig bakom förvaltningens svar. De vill särskilt lyfta 
vikten av rättssäkerhet och likställdhet.  
 
Förvaltningens rapport  
Förvaltningen ger kort information om:  
  
Förslag till ny organisation och ny chefstruktur. Rådet kommer att 
ges information när arbetet är slutfört.  
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Rådets rapporter 
Inget att notera.  
 
Skrivelser 
Inget att notera. 

Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 
Inget att notera.  

Övriga frågor 
Rådet vill särskilt lyfta att de är nöjda med hur förvaltningen sköter 
grönområdena i stadsdelen.  
 
Förvaltningen vill lyfta hur rådet ställer sig till möjligheten till att 
läsa handlingarna digitalt på ett digitalt verktyg. Rådet diskuterar 
frågan vid nästa förmöte och återkopplar till förvaltningen vid 
nästkommande råd.  
 
Nästa sammanträde 
Onsdag 16 oktober klockan 14.30 
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